
PROTOKOt Nr VI1/2019 


Obrad VII Sesji Rady Gminy Koturl 


odbytej w dniu 25 marca 2019 r. 


Sesja odbyta si~ w sali konferencyjnej Urz~du Gminy w Kotuniu. 

Obrady rozpocz~ty si~ 0 godz. 14°°, a zakonczyty si~ 0 godz. 1435. 

Ustawowa liczba radnych - 15 

W sesji uczestniczyto - 13 radnych tj. 86% ustawowego sktadu rady /Iista obecnosci w zatqczeniu do 

protokotu/. 

PorzCldek posiedzenia: 

1. 	 Otwarcie Obrad VII Sesji Rady Gminy. 

2. 	 Wnioski do porzqdku obrad. 

3. 	 Informacja W6jta z dziatalnosci mi~dzy sesjami. 

4. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotun na lata 

2019-2026. 

5. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie zmian w budzecie gminy na 2019 rok. 

6. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie przyj~cia zmiany Statutu Gminy Kotun. 

7. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie wykonania obywatelskiej inicjatywy uchwatodawczej. 

8. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie ustalenia planu publicznych szk6t podstawowych prowadzonych 

przez Gmin~ Kotun oraz okreslenia granic obwod6w publicznych szk6t podstawowych od dnia 

1 wrzesnia 2019 roku. 

9. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie nabycia prawa wtasnosci cz~sci nieruchomosci na rzecz Gminy 

Kotun. 

10. Sprawozdanie z dziatalnosci Gminnego Osrodka Pomocy Spotecznej w Kotuniu za 2018 rok. 

11. Sprawozdanie za 2018 rok z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiqzywania Pro

blem6w Alkoholowych oraz Narkomanii w Kotuniu . 

12. Interpelacje i za pyta n ia rad nych. 

13. Odpowiedzi na interpelacje zgtoszone na poprzednich sesjach. 

14. Dyskusja, sprawy r6zne. 

15. Przyj~cie protokotu z poprzedniej sesji. 

16. Zamkni~cie Obrad VII Sesji Rady Gminy. 

Ad pkt. 1 


Przewodniczqca Rady Anita Drabarek otworzyta Obrady VII Sesji Rady Gminy Kotun. Stwierdzita 


quorum. Przywitata przybytych na sesj~: Radnego Powiatu Siedleckiego Jana Kucia, W6jta Grzegorza 


G6rala, Sekretarza Gminy Joann~ J~drzejewskq, Skarbnika Gminy Agnieszk~ Chodowskq, Kierownika 


GOPS w Kotuniu Grazyn~ Rybak, Kierownika ZGK w Kotuniu Daniela Niedziatka, radnych i sottys6w. 


Ad pkt. 2. 


Wniosk6w do porzqdku obrad nie zgtoszono. 


Ad pkt. 3 


W6jt poinformowat, ze w przerwie mi~dzy sesjami zajmowat si~ nast~pujqcymi sprawami: 


1. 	 Wydat 3 zarzqdzenia, 3 postanowienia i 333 decyzje administracyjne. 

2. 	 Wykonawca targowiska rozpoczqt juz po przerwie zimowej prace na budowie. 

Termin ukonczenia rob6t nie jest zagrozony, bo do konca czerwca jest jeszcze bardzo wiele 

czasu. 



3. 	 Wykonawca ulicy Lqkowej gromadzi juz materiaty na budow~. Niedtugo rozpocznq si~ prace. 

4. 	 Przygotowujemy wniosek na dofinansowanie wykonania dokumentacjj projektowej na 

przebudow~ mostu na rzece Kostrzyn i drag dojazdowych . Jestesmy przez catv czas 

w kontakcie z Burmistrzem Mrozow i wspolnie podejmujemy decyzj~ dotyczqce robot na tym 

odcinku drogi. 

5. 	 Mamy przygotowanq juz specyfikacj~ istotnych warunkow zamowienia na 

termomodernizacj~ budynkow komunalnych po zlikwidowanych szkotach w Cisiu-Zagrudziu 

i Koszewnicy. Niedtugo zostanie ogtoszony przetarg na wykonanie tych prac. 

6. 	 Zakupilismy za 31.100 € zakupilismy od Gminy Oberkramer trzy samochody pozarnicze dla 

OSP Broszkow, Polaki i Nowa Dqbrowka. Wyrazit nadziej~, ze b~dq dobrze stuzyty naszym 

jednostkom. 

7. 	 Poinformowat, ze planuje wystqpic z wnioskiem do Regionalnego Dyrektora Ochrony 

Srodowiska 0 zezwolenie na usuwanie tam bobrowych na terenie gm'iny. Poprosit sottysow 

o poinformowanie mieszkancow 0 mozliwosci zgtaszania do konca tygodnia tj. do 29 marca 

lokalizacji tam bobrowych ze wskazaniem: miejscowosci, numeru dziatki osoby, ktora b~dzie 

dokonywata usuwania tamy. Planuje wystqpic 0 zgod~ na okres trwajqcy trzy lata. 

Uwag do sprawozdania Wojta nie zgtoszono. 

Ad pkt. 4 


Wojt wyjasnit, ze gtownq zmianq WPF jest zmiana dotyczqca wydatkow przeznaczonych na realizacj~ 


projektu "Regionalne partnerstwo samorzqdow Mazowsza dla aktywizacji spoteczenstwa 


informacyjnego w zakresie e-administracji i geoinformacj,i" Limit wydatkow w 2019 roku zwi~ksza si~ 


do kwoty 24.132 ztote. Poprosit 0 podj~cie uchwaty. 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady przystqpita do procedury gtosowania projektu Uchwaty Nr VII.46.2019 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotun na lata 2019-2026. 

Uchwata zostata podj~ta j:ednogtosnie (za-13) w imiennym gtosowaniu jawnym. 

Ad pkt. 5 

Wojt Grzegorz Goral poinformowat, ze dokonano zmian w budzecie gminy na obecny rok w zwiqzku 

z realizacjq projektu, 0 ktorym wspomniat w poprzednim punkcie porzqdku obrad. Szczegotowe 

objasnienia znajdujq si~ w uzasadnieniu do uchwaty. Poprosit 0 podj~cie uchwaty. 

Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady przystqpita do procedury gtosowania projektu Uchwaty Nr V11.47.2019 


w sprawie zmian w budzecie gminy na 2019 rok. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-13) w imiennym gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 6 


Wojt wyjasnit, ze dorazna Komisja Statutowa przygotowata niezb~dne zmiany do obecnego St atutu 


Gminy Kotun. Po akceptacji radcy prawn-ego Urz~du przygotowalismy st osowny projekt uchwaty. 


Zmiany wynikajq wytqcznie ze zmian wprowadzonych ustawami . Poprosit 0 podj~cie uchwaty. 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 


Przewodniczqca Rady przystqpita do procedury gtosowania projektu Uchwaty Nr V11.48.2019 




w sprawie zmiany Statutu Gminy Koturl. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-13) w imiennym gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 7 


W6jt wyjasnit, ze zmiana ustawy 0 samorzqdzie gminnym upowaznita rady gmin do podj~cia uchwat 


w sprawie wykonywania obywatelskiej inicjatywy uchwatodawczej. Taki projekt zostat radnym 


przedstawiony. Poprosit 0 podj~cie uchwaty. 


Uwag ani pytarl nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady przystqpita do procedury gtosowania projektu Uchwaty Nr V11.49.2019 


w sprawie wykonywania obywatelskiej inicjatywy uchwatodawczej. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-13) w imiennym gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 8 


W6jt wyjasnit, ze zmiana systemu oswiaty zobowiqzuje gminy do ustalenia obwod6w szkolnych 


obowiqzujqcych po zakorlczeniu procesu wygaszania gimnazj6w. Przygotowalismy projekt uchwaty 


w tej sprawie, nie wprowadzajqc zadnych zmian w dotychczas obowiqzujqcych granicach. Projekt 


nowych obwod6w szkolnych uzyskat pozytywnq opini~ Mazowieckiego Kuratora Oswiaty. 


Poprosit radnych 0 podj~cie uchwaty. 


Uwag ani pytarl nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady przystqpita do procedury gtosowania projektu Uchwaty Nr V11.50.2019 


w sprawie ustalenia planu publicznych szk6t podstawowych prowadzonych przez Gmin~ Koturl oraz 


okreslenia granic obwod6w publicznych szk6t podstawowych od dnia 1 wrzesnia 2019 roku. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-13) w imiennym gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 9 


W6jt wyjasnit, ze kolejny projekt uchwaty dotyczy odkupienia od osoby prywatnej cz~sci dziatki, 


kt6ra zostata zaj~ta na plac szkolny w Kotuniu przy ulicy Szkolnej. Najnowsze pomiary geodezyjne 


wykazaty, ze obrodzenia szkolne wybudowane jest juz poza granicq naszej dziatki. Za zgod q 


wtasciciela sqsiedniej dziatki chcemy uregulowac stan posiadania. 


- Sottys wsi Bojmie Antoni Chojecki zapytat W6jta 0 jakiej wielkosci dziatki jest mowa w projekcie 


uchwaty i za jaka cen~. 


- W6jt wyjasnit, ze chodzi 0 okoto 85 metr6w kwadratowych dziatki, kt6rych cena b~dzie podlegata 


negocjacji. 


Wi~cej uwag ani pytan nie zgtoszono . 


Przewodniczqca Rady przystqpita do procedury gtosowania projektu Uchwaty Nr VII.51.2019 


w sprawie nabycia prawa wtasnosci cz~sci nieruchomosci na rzecz Gminy Koturl. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-13) w imiennym gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 10 


Kierownik Gminnego Osrodka Pomocy Spotecznej w Kotuniu Grazyna Rybak ztozyta sprawozdanie 


z dziatalnosci GOPS-u za okres 2018 roku. Szczeg6towe dane znajdujq si~ w opracowanym 


dokumencie, kt6ry jest zatqczony do materiat6w sesji. 




Uwag ani pytan do przedstawionego sprawozdania nie zgtoszono. 

Ad pkt. 11 


Kierownik Gminnego Osrodka Pomocy Spotecznej w Kotuniu Grazyna Rybak przedstawita 


sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiqzywania Problemow 


Alkoholowych oraz Narkomani za 2018 rok. Szczegotowe dane na temat programu znajdujq si~ 


w przygotowanym dokumencie, ktory jest zatqczony do materiatow z sesji. 


- Sottys wsi Bojmie Antoni Chojecki zapytat ile osob zostato wystanych na odwyk i ile osob si~ 


odzwyczaito od picia wodki . 


- Kierownik GOPS odpowiedziata, ze droga wyjscia z uzaleznienia jest bardzo dtuga i nie kazdy jest 


w stanie jq ukonczyc. Udato si~ powstrzymac od spozywania alkoholu dwom skierowanym na 


leczenia osobom. 


Innych uwag ani pytan do przedstawionego przez Kierownika GOPS sprawozdania nie wniesiono. 

Ad pkt 12 


Interpelacji radnych nie by to. 


Ad pkt. 13 


Na poprzedniej sesji rady radni nie ztozyli interpelacji, na ktore Wojt nie odpowiadat na biezqco. 


Ad pkt. 14 


- Wiceprzewodniczqcy Rady Artur Skwierczynski podzi~kowat radnym za podj~cie uchwat 


umozliwiajqcych gminie zakup samochodow strazackich. Jeden z nich trafit do OSP w Polakach. 


Wyrazit nadziej~, ze b~dzie dobrze stuzyt mieszkancom gminy. 


- Radny Tomasz Swinarski w imieniu strazakow z OSP Broszkow takze podzi~kowat radnym za 


podj~cie uchwaty w sprawie zakupu wozow strazackich. Strazacy z Broszkowa Sq wdzi~czni. 


- Radny Powiatu Siedleckiego Jan Kuc wyrazit zaniepokojenie zwiqzane ze zmianami w budzecie 


powiatu siedleckiego. Zostaty z niego usuni~te inwestycje, ktore byty planowane jeszcze przez stary 


zarzqd powiatu, jak rowniez obiecane inwestycje przez nowych radnych powiatowych. Szereg drog 


zostato wykreslonych z realizacji. Namawiat do podj~cie inicjatywy rozmowy z nowym Starostq 


w sprawie modernizacji drog. Do rozmow zaproponowat, aby wtqczyli s i ~ radni gminni i m ieszkancy. 


Sam W6jt nieraz nie ma takiej sity przebicia, jak mieszkancy. Porownujqc inwestycje przeprowadzone 


w ubiegtym roku na terenie gminy z zaplanowanymi na biezqcy rok i lata przyszte inwestycjami na 


terenie gminy, to wyglqda to bardzo i le. Zaproponowat Wojtowi, aby rozmawiat z Panem Starostq 


i brat na siebie przygotowanie dokumentacji projektowej inwestycji. 


- Wojt Grzegorz Goral· stwierdzit, ze taka pra ktyka jest juz od lat prowadzona. Gmina prawie zawsze 


wykonuje dokumentacj~ projektowq powiatowych inwestycji drogowych. Trzeba tylko decyzji, ktore 


majq bye to drogi. 


rRadny Powiatowy Jan Kuc wskazat, ze na poczqtku roku mowito si~ 0 chodniku w Trzemuszce, 


drodze w Zeliszewie Duzym i Koszewnicy. Teraz pozostata tylko droga od Kotunia do Wilczonka ito 


tylko do skrzyzowania na Mingosy. Ponownie zaapelowat 0 aktywnosc obywatelskq. 


- Sottys wsi Bojmie Antoni Chojecki stwierdzilt, ze rozmawiat ze Starostq Siedleckim i ma jego 


zapewnienie, ze b~dq inwestycje drogowe wykonywane. 


- Wiceprzewodniczqcy Rady Artur Skwierczynski zapytat, czy rozmawiat sottys w sprawie catej gminy. 


- Sottys Antoni Chojecki stwierdzit ze rozmawiat tylko na temat inwestycji w Bojmiu. 




Wi~cej gtos6w w dyskusji nie by to. Wolnych wniosk6w nie zgtoszono. 

Ad pkt. 15 

Protok6t z poprzedniej sesji zostat przyj~ty wi~kszosciq gtos6w (za-11, wstrzymato si~-2) w imiennym 

gtosowaniu jawnym. 

Ad pkt. 16 

Wobec wyczerpania porzqdku posiedzenia Przewodniczqca Rady podzi~kowata wszystkim zebranym 

za obecnosc i udziat w obradach sesji . Nast~pnie zamkn~ta Obrady VII Sesji Rady Gminy Koturl. 
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